
SE-PO. 0063-2-5/09

P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

w  dniach  20 – 21  maja  2009 r.

Obecni w dniu 20 maja 2009 r.: 

1. Grażyna Strączek -Przewodnicząca – obecna
2. Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego - obecny
3. Marcin Musiał - obecny
4. Jolanta Moćko - obecna
5. Wiesław Konderak - obecny
6. Andrzej Świątek - obecny
7. Władysław Oczkowicz - nieobecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta, Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta, Dorota Bąk – 
Sekretarz Miasta, Jerzy Górniak – prezes ZIK Sp. z o.o.

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1.   Realizacja budżetu miasta za I kwartał 2009 r. 
2.   ZIK Sp. z o.o., MZGK – wyniki finansowe, realizacja inwestycji za rok 2008 i plany inwestycyjne na  

2009 r. Analiza wykonania budżetu za 2008 r.
3.   Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4.   Sprawy bieżące.

Ad. 1 porządku obrad

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram posiedzenie Komisji.
- Realizacja budżetu miasta za I kwartał 2009 r.
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Dyskusja 

W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji
5. Andrzej Świątek - członek Komisji
6. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto z członków Komisji jest za przyjęciem informacji z realizacji budżetu miasta za I kwartał 
2009 r.

GŁOSOWANIE 

5    głosów za
1    głos przeciw
0    głosów wstrzymujących  się

Ad. 3 porządku obrad

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Czy są pytania do projektu uchwały?

Komisja bez uwag przyjęła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.
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Ad. 2 porządku obrad

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- ZIK Sp. z o.o. – wyniki finansowe, realizacja inwestycji za rok 2008 i plany inwestycyjne na 
2009 r. Analiza wykonania budżetu za 2008 r.

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji
2. Jerzy Górniak - Prezes ZIK Sp. z o.o.
3. Ireneusz Gawroński - członek Komisji
4. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
5. Andrzej Świątek - członek Komisji
6. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
7. Wiesław Konderak - członek Komisji
8. Jolanta Moćko - członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto z Państwa jest za przyjęciem informacji nt. ZIK Sp. z o.o. – wyniki finansowe, realizacja 
inwestycji za rok 2008 i plany inwestycyjne na 2009 r. Analiza wykonania budżetu za 2008 r.?

GŁOSOWANIE 

5 głosów za
0 głosów przeciw
1 głos wstrzymujący

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- MZGK – wyniki finansowe, realizacja inwestycji za rok 2008 i plany inwestycyjne na 2009 r. 
Analiza wykonania budżetu za 2008 r.

- Czy są uwagi?

Uwag  nie zgłoszono.
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Ad. 3 porządku obrad

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków.

Jerzy Górniak                                 -                             Prezes ZIK Sp. z o.o.  

- Omawia projekt uchwały.

Komisja  zadecydowała  o  odłożeniu  rozpatrzenia  projektu  uchwały  na  drugą  część  
posiedzenia Komisji w dniu 21 maja 2009 r.

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Wiesław Konderak - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Marcin Musiał - członek Komisji
4. Jerzy Górniak - Prezes ZIK Sp. z o.o.
5. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji
6. Andrzej Świątek - członek Komisji
7. Jolanta Moćko - członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Czy są pytania do pozostałych materiałów sesyjnych?

Dyskusja nt. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Wiesławy Topór na 
naruszenie prawa przez Burmistrza Miasta Czeladź w Zarządzeniu nr 28/2003  z dnia 24.02.2003 
r. w sprawie ustalenia opłat za usługi związane z  pochówkiem oraz za korzystanie z miejsc,  
obiektów i urządzeń na cmentarzu komunalnym.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - członek Komisji
2. Ireneusz Gawroński - członek Komisji
3. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji
4. Wiesław Konderak - członek Komisji

Dyskusja  nt.  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy 
dzierżawy dot. terenu na granicy Czeladzi i Siemianowic Śląskich części działki nr 51 k. m. 40  
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oraz części działek: nr 1, nr 2, nr 5 k. m. 38.
W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - członek Komisji
2. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji

Przewodnicząca Komisji ogłosiła przerwę w obradach do dnia 21 maja 2009 r.

Obecni w dniu 21 maja 2009 r.: 

8. Grażyna Strączek -Przewodnicząca – obecna
9. Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego - obecny
10. Marcin Musiał - obecny
11. Jolanta Moćko - obecna
12. Wiesław Konderak - nieobecny
13. Andrzej Świątek - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Jerzy Górniak – prezes ZIK Sp. z o.o., Grzegorz Gruszczyński – Główny Księgowy ZIK 
Sp. z o.o. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Wznawiam posiedzenie Komisji.
- Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków.
- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - członek Komisji
2. Andrzej Świątek - członek Komisji
3. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji 
4. Jerzy Górniak - Prezes ZIK Sp. z o.o.
5. Władysław Oczkowicz - członek Komisji
6. Grzegorz Gruszczyński - Główny Księgowy ZIK Sp. z o.o.
7. Marcin Musiał - członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za 
dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków?
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GŁOSOWANIE 

4 głosy za
1 głos przeciw
1 głos wstrzymujący

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Elżbieta Augustyniak

• Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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